



**Date: 17 November 2025**

**التاريخ: 17 نوفمبر 2025**

**Extra Ordinary General Meeting Resolutions**

**قرارات الجمعية العامة غير العادية**

1- To inform the Shareholders the causes for the erosion of the Company's capital as defined under Article 147 read along with Article 40 in conjunction with Article 41 and Article 43 of the Commercial Companies Laws (CCL) (as per the attachment).

1- إبلاغ المساهمين بأسباب تآكل رأس مال الشركة على النحو المحدد في المادة 147 مقروءة مع المادة 40 بالاقتران مع المادتين 41 و43 من قانون الشركات التجارية (وفقاً للمرفق). وقد ذهبت كافة الأصوات لخيار موافق.

**The majority of votes were in favor of the resolution.**

2- Approval to delegate Authority to the Board of Directors to take necessary measures to restore the Company's share capital in accordance with Scenario No. 1 outlined in the attachment, including but not limited to: (A) Rights issue / Bridge loan; (B) Debt-to-Equity / Convertible Securities; (C) Fresh Share Capital Injection ; (D) Strategic Divestment of Assets and reporting back to the shareholders with a study after the agreed 60-day period.

2- الموافقة على تفويض مجلس الإدارة لاتخاذ الإجراءات اللازمة لاستعادة رأس مال الشركة وفق خيارات سيناريو رقم 1 المضمن في المرفق، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر: (أ) إصدار حقوق الأولوية / الحصول على قرض تجسيري. (ب) تحويل الدين إلى حقوق الملكية / الأوراق المالية القابلة للتحويل. (ج) ضخ رأسمال جديد. (د) التصرف الإستراتيجي في الأصول، والعودة إلى المساهمين بالدراسة بعد فترة 60 يوماً المتفق عليها. وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.

**The majority of votes were in favor of the resolution.**

3- Approval of a major shareholder proposal to delegate the Board of Directors to commence negotiations aimed at reaching a settlement with the defendants in the court judgment referenced in Scenario No. 2 of the attachment.

3- الموافقة على مقترح أحد كبار المساهمين لتفويض مجلس الإدارة بشأن بدء المفاوضات للتوصل إلى تسوية مع المدانين في الحكم القضائي المذكور في السيناريو رقم 2 للمرفق. وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.

**The majority of votes were in favor of the resolution.**

4- Exclusion of Scenario No. 3 in the attachment as one of the proposed scenarios.

4- استبعاد السيناريو رقم 3 المضمن في المرفق كأحد السيناريوهات المقترحة.

**The majority of votes were in favor of the resolution.**

وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق.

راشد علي

الرئيس التنفيذي بالإنابة

Raashid Ali

Acting Chief Executive Officer

